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Zápisnica z 1. zasadnutia OZ v Socovciach  

zo dňa 24. 1. 2014 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola uznesenia 
4. Správa hlavnej kontrolórky č. 5 
5. Informácie veliteľa DHZ 
6. Diskusia 
7. Návrh uznesenia 
8. Záver 
 

1. Otvorenie 
Zasadnutie otvorila starostka obce, privítala prítomných poslancov a kontrolórku. 
Konštatovala, že zasadnutie OZ je uznášaniaschopné, keďže sú prítomní 4 z 5 
poslancov. Oboznámila s bodmi programu, ktoré všetci poslanci schválili. 
 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Za zapisovateľa bola zvolená p. Radoslava Grígerová 
Za overovateľov p. Peter Gulas a p. Ján Mažári 
 

3. Kontrola uznesenia 
9/ 6/2013 Vyplatiť p. A. Štefundovi odmenu za práce na potoku – splnené 
 
7b/ 7/2013  Osloviť Správu ciest, resp. vyššie orgány osobnou návštevou starostky, ohľadom 
riešenia cesty pri mostíku na stránku – úloha trvá, poslanci prijali uznesenie č. 5/1/2014 
 
7d/ 7/2013  Prehodnotiť – zvýšiť  úväzok kontrolórke obce s účinnosťou od 1.1.2014 –
poslanci prijali uznesenie č. 3/1/2014 
 
7e/ 7/2013Uskutočniť nákup materiálu do kuchynky /zoznam bol schválený na 
predposlednom zasadnutí/ - čiastočne splnené, úloha trvá do 31.3.2014 
 
7f/ 7/2013  Dodať obecnému kronikárovi materiály na uskutočnenie zápisov do kroniky za rok 
2012 a 2013 – za rok 2012 splnené, za rok 2013 úloha trvá 
 
7g/ 7/2013  Urgovať osadenie tabule „začiatok obce Socovce“ v smere od Laskára – splnené, 
v najbližšej dobe má byť tabuľa osadená 
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7h/ 7/2013  Zabezpečiť vykonanie inventúry a určiť inventarizačné komisie dňa 30.12.2013 
o 17.00 hod. – splnené 
 
7i/ 7/2013  Zvolať ďalšie zasadnutie OZ na 24.1.2014 o 17.00 hod. – splnené  

7j/ 7/2013  Vypracovať programový rozpočet na roky 2014-2016 – úloha trvá do 31.1.2014 

 

4. Správa hlavného kontrolóra obce č. 5 Dodržiavanie ustanovení zák. č. 223/2001 
Z.z. o odpadoch – poslanci prijali uznesenie č. 6/1/2014 
 

5. Informácia veliteľa DHZ – o pripravovaných fašiangoch /25.1.2014/, o konaní 
Výročnej členskej schôdze /15.2.2014/, o odstránení vianočných svetelných ozdôb zo 
stĺpov verejného osvetlenia, veliteľ poďakoval obecnému úradu za spoluprácu v roku 
2013 – poslanci vzali na vedomie 
 

6. Diskusia:  
- a/ starostka informovala  o výtržnostiach v obci – odhodené poklopy na 

produktovode, strhnuté a poškodené osvetlenie na vianočnom stromčeku pred 
budovou úradu, prevrátené popolnice a terénne autá, ktoré sa pravidelne pohybujú 
na Stráži nad dedinou – výtržnosti riešila na OO PZ v Príbovciach, policajti majú 
teraz častejšie výjazdy do dediny, hlavne cez víkend – poslanci vzali na vedomie 
 

- b/ starostka informovala o konaní medzi p. Steinom a Správou NP Veľká Fatra 
a OÚ životného prostredia, dňa 18.2.2014 – p. Stein má dokladovať povolenia, 
týkajúce sa jeho stavebnej činnosti v extraviláne obce – poslanci prijali uznesenie 
č. 14/1/2014 
 

- c/ starostka informovala o ponuke Vydavateľstva CBS, vytvoriť ručne maľovanú 
mapu obce, zhotoviť internetovú prezentáciu – poslanci s ponukou nesúhlasili 
 

- d/ starostka dala návrh zakúpiť novú ČB tlačiareň, súčasná už nie je vhodná pre 
kancelárske práce – poslanci prijali uznesenie č. 4 a 7/1/2014 

 
- e/ starostka dala návrh na zakúpenie notebooku, jeden počítač nestačí pre prácu 

účtovníčky aj starostky súčasne – poslanci prijali uznesenie č. 8/1/2014 
 
- f/ p. Milan Dom sa informoval, prečo nebolo oznámené občanom, kedy budú 

prebiehať v roku 2014 vývozy separovaného odpadu - starostka oznámila, že 
spoločnosť Brantner tieto termíny na obecný úrad nedodala, na internetovej 
stránke obce sú termíny zverejnené v kalendári a v najbližšej dobe dostanú 
domácnosti letáčiky s dátumom vývozu 

 
- g/ p. Milan Dom žiada vyčistiť socovský potok od mostíka pri Mažári po mostík 

na Laskár ako protipovodňovú ochranu– poslanci prijali uznesenie č. 9/1/2014 
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- h/ p. Peter Gulas žiada o vyčistenie Socovského potoka od popadaných kameňov – 

poslanci prijali uznesenie č. 10/1/2014 
 
- i/  p. Ján Gríger sa informoval, či nezamestnaní v hmotnej núdzi, budú mať 

možnosť vykonávať aktivačné práce v obci - starostka odpovedala, že ešte na 
ÚPSVaR prebieha školenie koordinátorov, potom bude 3 nezamestnaným 
v hmotnej núdzi ponúknutá aktivačná práca v obci 

 
- j/ p. Milan Bielik sa informoval, či bude možné zapožičať rebrík, ktorý obec 

nedávno nadobudla – áno, občania si ho budú môcť požičať, ale najprv musí byť 
pripravené VZN o zapožičiavaní majetku obec. úradu – poslanci prijali uznesenie 
č. 11/1/2014 

 
- k/ p. Milan Bielik sa informoval, či obec upozornila p. Junasa na neznesiteľný 

zápach z ČOV - upozornila aj obec, aj vyššie orgány odboru životného prostredia, 
p. Junas si upozornenia nepreberá 

 
- l/ p. Milan Mencel sa vyjadril k plánovanému konaniu s p. Steinom, odporúča aby 

boli preverené aj povolenia, týkajúce sa jeho stavebnej činnosti aj v intraviláne 
obce – poslanci prijali uznesenie č. 13/1/2014 

 
- m/ p. Milan Mencel odporučil, že ak chce obec osádzať dopravné značenie, je 

potrebné urobiť projekt, ktorý musí odobriť dopravný inšpektorát 
 
- n/ p. Vladislav Brisuda žiada pieskom vysypať chodníky na cintoríne, lebo je tam 

blato – poslanci prijali uznesenie č. 12/1/2014 
 
- o/  návrh na stanovenie dátumu nasledujúceho zasadnutia OZ – poslanci prijali 

uznesenie č. 14/1/2014 
 

7. Návrh uznesenia bol jednohlasne schválený 
 

8. Záver – starostka  poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí  
 

V Socovciach, dňa 24. januára 2014 

Zapísovateľ: Radoslava Grígerová 

Overovatelia zápisnice: 

Peter Gulas 

Ján Mažári 
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